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اخـبـار  بـرگـزیـده

دبیر کل کمیته ملی المپیک
دولت گزینه ای معرفی نکرد و هیچ فشاری نبود

کیکاووس سعیدی درباره انتخاب خبرگان ورزشی برای انتخابات کمیته ملی المپیک 
توضیحاتی ارائه داد. کیکاووس سعیدی درباره جلسه هیئت اجرائی گفت: قبلا از فرایند 
انتخابات مقرر شد کارشناســان خبره انتخاب شوند. رئیس کمیته ملی المپیک دو برابر 
افــراد مورد نیاز برای کارشناســان خبره، نفراتی را به هیئــت اجرائی معرفی کرد. پس 
از چهار ســاعت بحث و گفت وگو اعضای هیئت اجرائی نهایتا براســاس آرای اکثریت، 
کارشناسان خبره را انتخاب و تصویب کرد. در نهایت مجید شایسته، مجید کیهانی، مهین 
فرهادی زاد، فریبا محمدیان و نصراالله سجادی انتخاب شدند. او ادامه داد: نماینده مربیان 
و داوران المپیکی پیمان فخری سرمربی تیم ملی شمشیربازی در المپیک توکیو انتخاب 
شــد و انتخاب نماینده زن مربیان نیز به طاهره طاهریان نایب رئیس تفویض اختیار شد. 
فرد مورد نظر از ســوی ایشــان به عنوان نماینده زن مربیان انتخاب می شود و تا قبل از 
آغاز ثبت نام ها این کار باید انجام شــود. نماینده باشگاه ها نیز آرارات و نساجی مازندران 
انتخاب شدند. او درباره درخواست برخی از اعضای کمیسیون ورزشکاران برای بازنگری 
نمایندگان ورزشــکاران نیز گفت: ما به وظیفه قانونی خــود درخصوص فرایند انتخاب 
اعضای کمیســیون ورزشکاران در زمان مقرر عمل کردیم و بعد از آن هیچ گونه دخالتی 
در امور کمیسیون نداشته و نخواهیم داشت. این کمیسیون یکی از کمیسیون های ۱۸گانه 
کمیته ملی المپیک اســت که به عنوان نمایندگان ورزشکاران و قهرمانان ملی فعالیت 
دارد. او درمورد حضور در مجمع انتخاباتی کمیته ملی المپیک و اینکه حق رأی دارد یا 
خیر، گفت: دو مسئولیت دارم. دبیر کل در مجمع حق رأی ندارد اما مسئول آکادمی حق 
رأی دارد. هیئت اجرائی مصوب کرد من به عنوان رئیس آکادمی ملی المپیک در مجمع 
باشم. او درباره به حد نصاب رسیدن تعداد اعضای المپیکی مجمع انتخاباتی گفت: الان 
نمی توان قضاوت کرد و در روز مجمع قابل ارزیابی است. چنانچه تعداد اعضای المپیکی 
غالب باشــد، مجمع قانونی است . ســعیدی درباره حضور هیئت رئیسه فدراسیون های 
بدون رئیس گفت: فدراسیون هایی که سرپرســت دارند نماینده ای در مجمع انتخاباتی 
نخواهند داشــت. او در پاســخ به این پرســش که دولت گزینه ای برای خبرگان ورزشی 
داشــت یا خیر، گفت: دولت هیچ گزینه ای معرفی نکرد و هیچ فشــاری از هیچ مرجع و 
ارگانی نبود. دولت با وجود حمایت خوب از ورزش قهرمانی و مالی که تاکنون داشــته 
اما هیچ مداخله ای رخ نداد. ســعیدی درباره اینکه صالحی امیری در انتخابات شــرکت 
می کند یا خیر گفت: از خودشــان ســؤال کنید. او درمورد حضور جودو و ســوارکاری در 
مجمع انتخاباتی بیان کرد: دعوت نامه برای هر دو فدراسیون ارسال شده و تعلیق جودو 

مربوط به حضور در رویداد است.

۴ کماندار ریکرو اعزامی به کشورهای اسلامی 
مشخص شدند

ســرمربی تیم ملی ریکرو از اعزام چهار کماندار زن و مرد به بازی های کشــورهای 
اســلامی خبر داد. بهزاد پاکزاد در گفت وگو با ایســنا، اظهار کــرد: برای معرفی نفرات 
اعزامی به بازی های کشــورهای اسلامی رکوردهایی را که کمانداران در چند تورنمنت 
برون مرزی اخیر، رقابت های انتخابی تیم ملی و درون اردویی به ثبت رســانده بودند، 
بررســی کردیم و در نهایت صادق اشــرفی، رضا شــبانی، محمدحسین گلشنی و مهتا 
عبداللهی که بالاترین رکوردها را به ثبت رســانده بودند، در فهرست نفرات اعزامی به 
بازی های کشورهای اســلامی قرار گرفتند. او در ارزیابی از وضعیت کمانداران اعزامی 
به کشــورهای اسلامی گفت: برای آماده ســازی کمانداران جهت شرکت در بازی های 
کشــورهای اسلامی از سال گذشته تاکنون در ســه تورنمنت برون مرزی شرکت کردیم 
که در آخرین تورنمنت که در ســلیمانیه عراق برگزار شــد موفق به کسب مدال طلای 
انفرادی توســط مهتا عبداللهی، مدال برنز میکس تیم و جایگاه چهارمی در تیم ریکرو 
مردان شــدیم، در حقیقت مرحله به مرحله رکورد کمانداران رو به رشــد و پیشرفت 
بوده اســت. هر چند تلاش ما اعزام تیم کامل به بازی های کشــورهای اســلامی بود، 
اما براســاس سیســتم کیفی گرایی که کمیته ملی المپیک برای اعزام ورزشــکاران به 
ایــن بازی ها در نظــر گرفته بود، تنها امکان اعزام یک کمانــدار در بخش ریکرو بانوان 
وجود داشــت، به هر صورت ســعی داریم با همین چهار کماندار بهترین جایگاه را در 
ترکیه کســب کنیم. پاکزاد در پایان پیرامون این پرسش که چقدر از نظر امکانات شرایط 
راضی کننده است، افزود: از ابتدای سال تا الان اردوهای تیم ملی ریکرو بدون وقفه در 
حال برگزاری اســت و امکانات خوبی برای آماده سازی کمانداران در سایت تیروکمان 
فراهم شده که امیدوارم از فرصت به دست آمده به خوبی استفاده و در دومین حضور 

تیم ملی ریکرو در بازی های کشورهای اسلامی به نتایج قابل قبولی دست پیدا کنیم.
پیــش از این نیــز محمدصالــح پالیزبان، امیــر کاظم پور، محمد معدن دار، گیســا 
بایبوردی، آرزو طاهریان و بیتا عاشــق زاده به عنوان شــش کماندار کامپوند اعزامی به 
بازی های کشــورهای اســلامی معرفی شــده بودند. هدایت تیم کامپوند را اسماعیل 

عبادی (سرمربی) و سودابه صادقی (مربی) بر عهده دارند.

مارک ویلموتس یک بار دیگر در ســرخط خبرهای ورزشی 
پدیدار شده است. سرمربی ســابق تیم ملی ایران که یک دوره 
فاجعه بار را در تاریخ فوتبــال ملی ایران رقم زد. ویلموتس در 
ســال ۱۳۹۸ حدود پنج ماه ســرمربی ایران بــود و با دو باخت 
تلخ مقابل بحریــن و عــراق در دور دوم انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۲، ایران را در آســتانه حذف از این رقابت ها قرار داد. نتایج 
بسیار ضعیفی که منجر به برکناری سرمربی بلژیکی شد. نتایج 
ویلموتس تنها نقطه تاریک کارنامه حضور او در ایران نبود. بدتر 

از نتایج، ارزش قراردادش بود.
مهدی تاج، رئیس وقت فدراســیون فوتبــال ایران، پس از 
جدایی کارلوس کی روش به سراغ سرمربی پیشین بلژیک رفت. 
بعدا مشخص شــد قرارداد ویلموتس و دســتیارانش حدودا 
سالی سه میلیون یورو است. اخراج ویلموتس همچون آواری 
بود که بر سر فدراسیون فوتبال ایران فروریخت. او که به علت 
پرداخت نشدن دستمزدش از حضور در اردوی تیم ملی قبل از 
بازی با عراق ســر باز زده بود، فدراسیون فوتبال را مجبور کرد تا 
از شرکت شستا پول قرض بگیرد؛ قرضی که در نهایت منجر به 
توقیف ساختمان فدراسیون فوتبال و باشگاه پرسپولیس شد. دو 
میلیون یورو برای باختن به بحرین و عراق. این البته تمام فاجعه 
نبود، ویلموتس پس از قطع همکاری با فدراسیون فوتبال ایران 
به فیفا شکایت کرد و فدراسیون در مردادماه ۱۳۹۹ به پرداخت 

شش میلیون و ۲۰۰ هزار یورو به ویلموتس محکوم شد. به این 
رقم باید مطالبات دســتیاران سرمربی بلژیکی را اضافه کرد که 

آن زمان رقم آن یک میلیون و ۴۰۰ هزار یورو اعلام شد.
علنی شــدن این ارقام باعث شــد تا همه متوجه شوند چه 
قرارداد فاجعه باری با ویلموتس بسته شده بود. رقم قرارداد او 
از بسیاری از سرمربیان ملی جهان بالاتر بود؛ حدودا یک میلیون 
یورو گران تــر از کی روش. پرداخت ۹ میلیون یورو برای پنج ماه 

حضور در ایران و خلق یک فاجعه.
این فاجعه باعث شد تا مهدی تاج و هیئت رئیسه فدراسیون 
فوتبال با شدیدترین انتقادها روبه رو شوند. گروهی از نمایندگان 
مجلس خواهــان محاکمه تاج و همکاران شــدند و حتی به 
باز شــدن پرونده ای قضائی در این باره منجر شد. تاج پس از این 
اتفاقات به بهانه مشــکلات قلبی از ســمت خود استعفا داد. 
فدراســیون فوتبال برای شکسته شــدن حکم ســنگین فیفا در 
همان مقطع از دادگاه عالــی ورزش دادخواهی کرد و امیدوار 
بود که این جریمه کمرشکن کم شود. حالا نزدیک شدن به اعلام 
حکم دادگاه عالی ورزش باعث شــده تا یک بار دیگر نام مارک 

ویلموتس در رسانه ها مطرح شود.
رأی شکسته شده است؟

در روزهای گذشــته چند باری عنوان شــد که رأی دادگاه 
عالی ورزش درباره مارک ویلموتس صادر و رأی اولیه شکسته 

شــده اســت. صفی االله فغان پور، سرپرست ســابق دپارتمان 
حقوقی فدراسیون فوتبال، دیروز در یک گفت وگوی رادیویی با 
قاطعیت در این باره گفت: «شکسته شدن رأی کمیته انضباطی 
فیفا برای اولین بار اتفاق می افتاد و ان شاءاالله فصل جدیدی از 
دفاعیات ما باشد تا بتوانیم در آینده نیز در مجامع بین المللی 
نیز خوش بدرخشــیم. برای شکسته شدن رأی ویلموتس باید 
به جامعــه فوتبال و همــه دســت اندرکاران، وکلای مدافع 
و بچه هایــی کــه در بحث حقوقی فدراســیون کمک کردند، 

دست مریزاد و تبریک گفت».
گفته هــای دیــروز فغان پــور بــا واکنش هــای متفاوت 
کارشناســان روبه رو شد. اولین سؤالی که پس از صحبت های 
این مدیر ســابق فدراسیون مطرح شده، این است که آیا واقعا 
دادگاه عالــی ورزش رأی خود را صادر کرده و اگر صادر کرده، 
چرا فدراسیون فوتبال آن را اعلام نمی کند. فدراسیون فوتبال 
ســاعاتی پس از مصاحبه فغان پور با رادیو با انتشار بیانیه ای 
اعلام کرد رأیی صادر نشــده است. روزبه وثوق احمدی، وکیل 
فدراســیون فوتبال ایران در پرونده مــارک ویلموتس هم در 
گفت وگــو با ایســنا تأکید کرد رأیی ابلاغ نشــده اســت. «من 
به عنــوان وکیل پرونده کــه در دیــوان داوری ورزش حضور 
دارم، می گویــم که تا این لحظه هیــچ ابلاغی مبنی بر صدور 
رأی دریافــت نکرده ایم و تمام این مواردی که مطرح شــده، 

گمانه زنی رسانه هاســت». در آن ســو فغان پــور همچنان با 
قاطعیت از شکسته شــدن رأی می گوید: «رأی شکســته شد؛ 
اما هنوز ابلاغ نشده اســت. ان شاءاالله به زودی ابلاغ می شود. 
درمورد ایــن پرونده در طول یک تا دو ســال اخیر حرف های 

زیادی مطرح شده که در جریان آنها بودیم و هستیم».
سناریوی تاج و دوستان برای جشن گرفتن

ابهام اصلی درباره اخبار منتشر شده این است که آیا واقعا 
دادگاه عالی ورزش به ســود ایران رأی داده اســت؟ حتی اگر 
شــنیده های فغان پــور و برخی غلط نباشــد و رأی صادره به 
ســود ایران باشــد، آیا دلیلی برای جشــن گرفتن وجود دارد؟ 
فغان پــور در حالی ایــن اتفاق را تبریک گفتــه که نگاهی به 
عملکــرد ویلموتس و اعــداد و ارقام ثابــت می کند موردی 
برای تبریک گفتن وجود ندارد. در بهترین حالت ایران باید سه 
میلیون یوروی دیگر به ویلموتس بپردازد. گفته می شود طلب 
دســتیاران او هم به این عدد اضافه خواهد شــد. با توجه به 
پرداخت های قبلی به این مربی باید گفت در این موضوع بیش 
از پنج میلیون یورو هزینه برای ایران ایجاد شد. پرداخت بیش 
از ۱۶۰ میلیارد تومــان به مربی ای ناکام که ایران را تا حذف از 
جام جهانی قطــر پیش برد. پرونده ای که فضای ورزش ایران 
را ملتهب کرد، باعث توقیف ســاختمان فدراســیون فوتبال و 
باشــگاه پرسپولیس شــد و اعضای هیئت رئیسه را تا نزدیکی 
محاکمه قضائی پیش برد. فغان پور و نزدیکان مهدی تاج باید 
دقیقا مشخص کنند چه دلیلی برای جشن گرفتن و تبریک گفتن 

وجود دارد.
نام مهدی تاج هم مانند نام مارک ویلموتس چندی است 
دوباره مطرح شــده است و اتفاقا این دو موضوع با هم ارتباط 
دارند. نام نویســی مهدی تاج در انتخابات فدراســیون فوتبال 
خیلی ها را غافلگیر کرد. رئیس اســبق فدراســیون فوتبال به 
دلیــل پرونده ویلموتس با شــدیدترین انتقادها روبه رو شــد. 
گروهی عنــوان کردند او و همکارانش باید خســارت پرونده 
ویلموتس را بپردازند و حتی از قوه قضائیه خواسته شد اموال 
آنها توقیف شود! در آن مقطع هیچ کس تصور نمی کرد روزی 
دوباره تاج با ســودای ریاست وارد ساختمان فدراسیون شود. 
به نظر می رســد تاج و شــرکا خبردار شــده اند که رأی دادگاه 
عالــی ورزش به ســود ایران خواهد بــود و به همین دلیل این 
اعتمادبه نفس را پیدا کردند که دوباره برای ریاست فدراسیون 
فوتبــال خیز بردارنــد. انتخابات فدراســیون فوتبال هشــتم 
شــهریور برگزار خواهد شد و شــانس برنده شدن تاج کم هم 
نیســت. سناریوی تاج و دوســتان ظاهرا این است که از حکم 
دادگاه عالــی ورزش به عنوان برگ برنــده خود یاد کنند، از آن 
یک موفقیت ملی بســازند و در ســایه این جوسازی دوباره به 
صندلی ریاست برســند. موفقیتی با هزینه ۱۶۰ میلیارد تومان 
از جیــب مردم! بزرگ نمایی هــا هم ادامه پیــدا خواهد کرد. 
فغان پــور همین دیــروز عنوان کرد اگر ایــران در دادگاه عالی 
بازنده می شــد، باید ۱۲ میلیون یورو پرداخت می کرد. عددی 
عجیب که غیرمنطقی به نظر می رسد. آیا تأخیر در یک پرونده 
شش میلیون یورویی، شش میلیون یورو به مبلغ اولیه اضافه 
خواهــد کرد؟ تاج هــم در همان روز نام نویســی از عملکرد 
مثبتش در این مدت گفت و وعده داد پول ویلموتس از پاداش 

جام جهانی پرداخت خواهد شد.
در آن ســوی میدان هم البته منتقدان مهدی تاج ساکت 
ننشســته اند، آنهــا همچنــان خســارت وارد شــده از پرونده 
ویلموتس را متذکر می شوند و حتی عده ای تأکید دارند که این 
خسارت حتی اگر همان سه میلیون یوروی فغان پور باشد، باید 

از طرف تاج و همدستانش پرداخت شود.

رخ دادن اتفاقــات عجیب و غریــب در حاشــیه رقابت های 
ورزشی در تعدادی از استان ها چنان خاص است که نمی توان 
به سادگی از کنارش عبور کرد. مثلا دوچرخه سواری برای زنان 
در تعدادی از شهرهای ایران با سخت گیری دوچندانی روبه رو 
می شــود یا اینکه صخره نوردی برای زنان یک شهر کلا در یک 
مقطــع با یک دســتور ممنوع اعلام می شــود. این موضوعات 
یکی، دو شــهر را به طــور ویژه در ماه های گذشــته زیر ذره بین 
برده که نقش مشــهد در پاره ای از این اتفاقات پررنگ اســت. 
تازه ترین موضوعی که اسم این شهر را دوباره در حوزه اتفاقات 
ورزشــی ســر زبان انداخته، مربوط به برگزاری مسابقه کاراته 
در ســالن کارگران این شهر اســت که روز جمعه گذشته برگزار 
شــد. در کنار برگزاری این مســابقات، فیلمی در فضای مجازی 
منتشر شــده که نشان می دهد مأمور حراســت محل برگزاری 
مانع از ورود مادران فرزندان خردسال کاراته کا می شود. مادران 
توضیح می دهند که بچه هایشــان کوچک هســتند و از طرفی 
لباس های آنها هم مثل کشــتی نیست، بلکه از سرتا پا پوشیده 
است. نماینده حراست ولی می گوید این دستورالعمل کشوری 
است و بنا بوده قبل از مسابقات، مسئولان برگزاری درباره آن به 
خانواده ها اطلاع دهند، اما خانواده این بچه ها می گویند کسی 

به آنها چیزی نگفته اســت. فارغ از جنجال جدیدی که انتشار 
این ویدئو در فضای مجازی راه انداخت، عنوان کردن این جمله 
که چنین امری «دستورالعمل کشوری» است، حساسیت زیادی 
برانگیخت؛ به طوری که روابط عمومی وزارت ورزش و جوانان 
خیلی ســریع مجبور شد چنین موضوعی را با انتشار یک بیانیه 
تکذیب کند. روابط عمومی وزارت ورزش و جوانان با رد این ادعا 
اعلام کرد دســتور چنین ممنوعیتی از سوی هیچ یک از مقامات 
وزارت ورزش صادر نشــده و خانواده ها با انجام روال معمول 
مربوط به حضور تماشــاگران (بررسی وضعیت تزریق واکسن 
و ثبــت در ســامانه ) می توانند در مســابقات رده پایه به عنوان 

تماشاگر در کنار فرزندان خود حضور پیدا کنند.
مادران مشــهدی در حالی نتوانســتند به محــل برگزاری 
مسابقات خردســالان بروند که یک هفته قبل از آن، مسابقات 
کاراتــه در رده پایه در زنجان برگزار شــده بود و مســئولان این 
شــهر اجازه ورود مادران به سالن محل برگزاری را داده بودند. 
آنجا بود که مشــخص شــد برخلاف ادعای مطرح شده، ظاهرا 
راه ندادن مادران در مشــهد ارتباطی به دستورالعمل کشوری 
ندارد و تا حدودی ســلیقه ای عمل شده است. بعد از جنجال 
راه افتــاده، مدیرکل ورزش و جوانان اســتان خراســان رضوی 

نشســت هیئت اجرائی کمیته ملی المپیک برای تعیین پنج خبره ورزشی انتخابات 
کمیته ملی المپیک برگزار شد. این نشست از ساعت ۱۰ روز گذشته آغاز شد و رأی گیری 
بین اعضای هیئت اجرائی که بدون فدراســیون هستند انجام شد و دو نفر از آنها برای 
دو خبره ورزشــی رأی آوردند. مجید شایســته و مجید کیهانی دو نفری هستند که به 
عنوان دو خبره ورزشی انتخاب شدند. برای انتخاب دو کارشناس خبره، مجید شایسته 
در دور اول رأی آورد امــا مناف هاشــمی و مجید کیهانی هرکــدام چهار رأی آوردند، 
ازاین رو مجددا بین این دو نفر رأی گیری شــد که در نهایت کیهانی شــش رأی و مناف 
هاشمی پنج رأی آورد. همچنین نصراالله سجادی به عنوان خبره دانش آموزی انتخاب 

شد و مهین فرهادی زاد و فریبا محمدیان دو خبره زن ورزشی شدند. علی دادگر، مجید 
شایسته، مجید کیهانی، علیرضا رحیمی، عبدی افتخار اعضای بدون فدراسیون هیئت 
اجرائی هستند. پیش از این انتقاداتی نسبت به آیین نامه انتخاب خبرگان وجود داشت 
مبنی بــر اینکه اعضای هیئت اجرائی ایــن آیین نامه را به گونــه ای تدوین کرده اند که 

اعضای بدون فدراسیون هیئت اجرائی بتوانند به عنوان خبره انتخاب شوند.
هیئت اجرائی به کیومرث هاشمی و مناف هاشمی رأی نداد

قبل از مشخص شــدن خبره های ورزشــی، فهرست پیشــنهادی رئیس کمیته ملی 
المپیک برای انتخاب پنج خبره ورزشی مشخص شده بود. در واقع رضا صالحی امیری 

رئیس کمیته ملی المپیک در جلســه هیئت اجرائی لیســت خــود را ارائه کرد و برای 
انتخــاب پنج خبره، بین گزینه  های پیشــنهادی صالحی امیری  رأی گیری شــد. برای دو 
خبــره بانوان، مریم کاظمی پور، مهین فرهادی زاد، عاطفه اســلامیان و فریبا محمدیان 
کاندیدا بودند که فرهادی زاد و محمدیان انتخاب شدند. برای خبره آموزش و پرورش، 
مهرزاد حمیدی و نصراالله ســجادی کاندیدا شدند که سجادی رأی آورد. برای دو خبره 
دیگر نیز مجید شایســته، مجید کیهانی، عبدی افتخاری، علیرضا رحیمی، علی دادگر، 
کیومرث هاشــمی، اصغر رحیمی و مناف هاشمی کاندیدا بودند که شایسته و کیهانی 

رأی آوردند.

در مشهد اتفاق مي افتد
ورود مادر نونهالان به سالن ، بله
مادر نوجوانان، خیر!

انتخاب ۵ خبره ورزشی برای انتخابات کمیته ملی المپیک

قالب کردن بازنده به جای برنده
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سعی کرد تا اختلاف نظر به وجود آمده را توضیح دهد. علی اکبر 
هاشمی جواهری در گفت وگو با ایسنا، درباره دلایل ممانعت از 
ورود مادران ورزشکاران کاراته کا برای حضور در سالن مسابقات 
رده های پایه در مشــهد گفــت: « در کل حضور جنس مخالف 
در سالن مســابقات، چه آقایان در سالن مسابقات بانوان و چه 
بانوان در ســالن مســابقات آقایان، منع قانونــی دارد و تنها در 
رده نونهالان، حضور مادران در ســالن مسابقات منعی ندارد. 
اما از آنجا که این مســابقات هــم در رده نونهالان و هم در رده 
نوجوانان به صورت ترکیبی برگزار می شد، بنابراین حضور بانوان 
و مادران ورزشــکاران در سالن مســابقات منع قانونی داشت و 
از آن ممانعت شــد». جواهری در پاســخ به این پرسش که آیا 
دســتور ممانعت از ورود مادران به ســالن مسابقات بر اساس 
دستور حراســت وزارت ورزش و جوانان صورت گرفته یا خیر؟ 
گفت: «خیر دســتوری در کار نبوده و اداراه کل حراست ورزش 
و جوانان اســتان بر اســاس دســتورالعمل ها این کار را انجام 

داده است. هیچ دستوری از هیچ ارگانی 
در این باره صادر نشــده بــود. حتی خارج 
از چارچوب ورزش اســتان نیز دســتوری 

در این باره صادر نشد».
با واکنش صورت گرفته مشخص شده 
در مشهد شــرایط برای مادران نونهالان 
و نوجوانان برای ورود به ســالن متفاوت 
اســت؛ اگر فرزنــد نونهال آنها مســابقه 
داشته باشــد، ورود آزاد اســت، ولی اگر 
فرزند آنها دو یا ســه ســال بزرگ تر باشد 
و در رده نوجوانــان قرار بگیرد، ورود آنها 
ممنوع می شود! این قانون در شرایطی در 
مشــهد اجرا می شود که لباس ورزشکاران رشته هایی همچون 
کاراته و تکواندو کاملا پوشیده است و علاوه بر لباس، آنها کلاه و 
ساق بند هم استفاده می کنند که پوشیدگی را دوچندان می کند. 
ضمن اینکه تلویزیون که ســخت گیری های زیادی برای پخش 
ورزش زنان دارد، رقابت های تکواندو و کاراته زنان در بازی های 
جهانــی و المپیک را هم پخش زنده می کند. اینکه چه اتفاقی 
قرار است در ســالن محل برگزاری برای مادرانی که قرار است 
به تماشای رقابت فرزند خردسالشان بنشینند، بیفتد که موجب 
نگرانی مســئولان ورزش مشهد شده اســت، چندان مشخص 
نیســت. مشهد در حالی یک بار دیگر در مبحث ورود زنان برای 
تماشــای یک رقابت ورزشی مورد انتقاد قرار گرفته که پیش از 
این نیز با برخورد زننده ای که با تماشاگران زنی که قرار بود بازی 
تیم ملی فوتبال ایران با لبنان را از نزدیک تماشــا کنند، داشت، 
خبرساز شــد و بسیاری از رسانه های معتبر دنیا به ارائه تحلیل 

منفی از آن پرداختند.


